
Komunala naša vsakdanja
Bliža se konec leta in z njim se pretežno

zaključujejo operativna dela na urejanju ko-
munalne infrastrukture. Največ aktivnosti
beležimo na področju vodooskrbe ter ureja-
nju cest. Prevladuje ocena, da so lako ime-
novani krajevnoskupniški programi dokaj
uspešni, saj nekatere KS že izvajajo določe-
ne naloge, ki so bile opredeljene v II. priori-
tetnem vrstnem reu.

Vodooskrba
DO VO-KA Mestni vodovod je opravil do-

končna dela na vodovodu Črna vas - Ižanska
cesta. Tako je končana južna povezava vodovoda
do Ižanske ceste ter dana možnost nadaljnje pove-
zave po Peruzzijevi proti industrijski coni VP 1.
Na Brezovici v lastni režiji zaključujejo izgradnjo
vodohrama Radna. In čeprav je bila ta naloga
opredeljena za drugo leto, so se zanjo odločili že
leta letos predvserh zaradi zunanje ureditve vodo-
hrama. Tako pa so tudi prihranili približno 12
odstotkov stroškov. Lastnih sredstev je bilo 24
odstotkov, sredstev OVS 38 odstotkov, sredstev
KSLO 10 odstotkov, 28 odstotkov pa bančnih.
Dodatna sredstva v višini 68 milijonov din je
dodatno zagotovil še KSLO. Izvajalska dela je
uspešno izvedlo GP Gradnik iz Logatca. Raziska-
ve glede pitne vode potekajo na Dobrovi, kjer je
vodooskrba še vedno pereč problem. Prve razi-
skave, ki jih izvaja Geološki zavod so uspešne in
tako je OVS pristopil k izdelavi idejne rešitve
vodooskrbe za celotno področje. Na osnovi teh pa
bo možno tako dolgoročno kot kratkoročno načr-
tovati nadaljnjo vodooskrbo tega področja. Kra-
jevna skupnosl Čmi vrh je kot investitor lokalnega
vodovoda izgradila primerno vodovodno omrežje
v skupni dolžini 4.900 m in sicer od Črnega Vrha
do Smolnika. V teku so priprave za nadaljevanje
gradnje, tako črpališča izvira kot tudi vodohrama
ter raztcžilnikov. Horjulčani so s finančnimi sred-
stvi - prispevki krajanov in njihovim fizičnim de-
lom realizirali zastavljene naloge za letos, ki so se
nanašale tako na vzdrževanje lokalnih vodovo-
dov, obnovo cest, urejanje pokopališč ter urejanj^
zunanje ureditve pri kulturnem domu v Šentjoštu.
Tudi prizadevanja krajanov KS Golo-Zapotok so
usmerjena v izgradnjo dodatnega vodohrama na
Kureščku. Ta program izgradnje vodi TOZD
Mestni vodovod in je predvidena v letu 1988, za
kar so tudi zagotovljena sredstva v programu
KSLO-ja. V ospredju programa KS Igje še vedno
sanacija lokalnega vodovoda. Žal pa se je ugoto-
vilo, da je program vodooskrbe v programu kra-
jevnega samoprispevka precenjen, zato bo reali-
zacija le-tega imela dalekosežne posledice, ker
časovno ne bo izveden. V zaključni fazi je vodo-
vodni sistem Gorenj Ig, KS Iška vas je kot investi-
tor izpeljala nalogo preko Hidroinženiringa 80,
odstotno. Tako je položen celotni vodovod na
celotni trasi in z vsemi priključki. Dela bodo tako
v celoti zaključena prihodnje leto. Krajevna skup-
nost Kozarje je skupaj z Mestnim vodovodom,
izvedla program vodooskrbe za naselje Žeje - Žu-
leva vas. V KS Lavrica potekajo dela na rekon-
strukciji lokalne vododvodne mreže (Orle) ter
priključkov na centralni ljubljanski vodovod. KS
Pijava Gorica vodi aktivnosti za pridobitev
ustrezne dokumentacije, tako za izgradnjo črpa-
lišča kot tudi za primarni vodovod v Pijavi Gorici.
Krajevna skupnost Turjak sodeluje pri pripravi
lokacijskega načrta za vodovod Turjak, katerega
pripravlja za Zavod za prostorsko, komunalno in
stanovanjsko urejanje Grosuplje. Omenjeni loka-
cijski načrt je že obravnaval tudi občinski izvršni
svet.

Začasno razrešena je problematika vodooskrbe'
na Dolenjski cesti proti Skofljici ter v samih višjih
naseljih Skofljice predvsem z dograditvijo prečr-
palnice na Rudniku. Nadaljujejo se raziskave do-

datnih vodnih virov tako na Dobrovi kot tudi
v povodju Dobarke za potrebe Roba, Turjaka in.
Velikih Lašč.

Kanalizacija
V Kozarjih nadaljujejo z izgradnjo kanalizacije

samega naselja Kozarje. Dela naj bi znašala 200
milijonov dinarjev, zbrali pa jih bodo krajani in
KSLO. KS Preserje je v fazi nadaljnjega pridobi-
vanja potrebne dokumentacije. Ker se investicija
predvideva drugo leto bo treba s pridobivanjem
ustreznih soglasij pohiteti. Aktivnosti na tem po-
dročju tečejo v Rožni dolini skladno s programom
izglasovanega samoprispevka in sredstev KSLO.
Drugo leto se predvideva gradnja čistilne napra-
ve. Obe KS pripravljata dokumentacijo za sekun-
darno mrežo, ki bo grajena etapno in tako naj bi
jo drugo leto zgradili 15 odstotkov. Sredstva se
zagotavljajo preko krajevno skupniških progra-
mov KSLO. Vodovod-kanalizacija nadaljuje z iz-
gradnjo povezovalnega kanala Ig - Staje - Kot
skladno s programom varovanja vodnih virov.
Sredstva se zagotavljajo preko programa KSLO-
ja. Ista organizacija izvaja priključke na primarni
vod kanalizacije in predvideva se, da bodo dela
opravljena pred zimo.

Ceste
V KS Rožna dolina potekajo dela po termin-

skem planu, kar pomeni da je do sedaj realiziran
v višini 80 odstotkov, do konca leta pa naj bi bil
izvršen v celoti. Dela na Cesti ob železniški posta-
ji v KS Krim so bila pričeta v mesecu septembru,
vendar so bila prekinjena na zahtevo mestnih
inšpekcijskih služb zaradi neusklajenosti projek-
tov. Kar 75 odstotkov del je opravljenih na Cesti
Vrh nad Želimljami, v KS Pijava Gorica, vendar
zaradi težavnosti dela ne bodo zaključena v tem
letu. Ureditev Tiranove ulice ter ulice Briško-
-Beneškega odreda se realizira vzporedno z ure-
janjem kanalizacije v naselju Kozarje. V KS Lav-
cira so zaključena dela na Vrečarjevi cesti. Poleg
asfaltiranja pa ostala ureditev še ni bila opravlje-
na. Ceste asfaltirajo tudi v KS Milan Česnik. V ce-
loti je dokončana Idrijska, Hajdrihova pa na odse-
ku od Gunduličeve do Jamove. V zaključni fazi so
de!a na mostu v KS Tomišelj. Prav tako je v zak-
ljučni fazi montaža zapornic na cestno-železni-
škem prehodu v KS Notranje Gorice. Cestno
podjetje Ljubljana pa še ni pričelo z izgradnjo
povezovalne ceste med prehodom Pleševica-No-
tranje Gorice zaradi nezagotovljenih sredstev
s strani ljubljanske cestne skupnosti. V dolžini 730
metrov so zaključena dela na cesti skozi Črno vas.
Cestno podjetje Ljubljana je opravilo dvig evilete
za 55 cm ter asfaltiralo cesto. Dela se bodp nada-
ljevala drugo leto. . .

PTT
Delo na PTT centrali v KS Škofljica so v zak-

ljučni fazi. Še v tem mesecu se bodo nanjo priklju-
čili prvi naročniki. Na Lavrici je v zaključni fazi
gradnje telefonskega omrežja in priključitve se
bodo izvajale sočasno s Škofljico. KS Golo-Zapo-
tok si prizadeva zgraditi RTC centralo za krajev-
no naročniško mrežo. Trenutno je 180 naročni-
kov, v pripravi je tehnična dokumentacija. PTT
podjetje Ljubljana bo v kratkem pripravila osnu-
tek samoupravnega sporazuma o združevanju
sredstev za telefonsko omrežje v KS Brezovica,
Notranje in Vnanje Gorice, Podpeč-Preserje in
Rakitna. Za telefonsko omrežje Plešivica je pri-
dobljeno gradbeno dovoljenje, krajani Plešivice
pa vodijo akcijo za pridobitev drogov.


